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Motivatie voor agendering:
Voor D66 geeft de brief reden tot zorg over de voortgang, die erg stroperig lijkt. Weliswaar vindt 
enig overleg plaats, maar concrete stappen lijken te ontbreken. 
In de Leeuwarder Courant van 16 april j.l. wordt gemeld, dat Friesland als voorbeeld dient en dat 
volgens GS voor de zomer de plannen voor een Drentse Zorgacademie concreet zouden hebben 
moeten worden.

Visie van de fractie
Gezien de ervaringen elders (waaronder Limburg) zou de zorgacademie ondermeer kunnen zorgen 
voor een betere aansluiting van onderwijs en regionale arbeidsmarkt. Dat is van belang voor 
Drenthe.

Vragen aan de overige fracties:
1. deelt u onze zorg 

Vragen aan het college van GS:
1. Klopt het bericht in de Leeuwarder Courant van 16 april 2012, dat de plannen concreet hadden 
moeten worden vòòr de zomer? Zo ja, wanneer wordt PS hierover geïnformeerd? Zo nee,wat is dan 
de vervolgstap?

2. Welke concrete stappen zijn -naast overleg- te verwachten tussen nu en eind 2012?
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Onderwerp: Stand van zaken Zorgacademie

Geachte voorzitter/leden,

ln uw vergadering van 13 juli 201 t hebt u ons gevraagd onderzoek te doen naar mo-
gelijkheden om zorgopleidingen en -instellingen te laten samenwerken. Daarbij hebt u

als voorbeeld de Zorgacademie in Limburg genoemd. Wij hebben toegezegd dít voor-
stelte bespreken in de Regiegroep Kennis en Arbeidsmarkt.

Op 14 december 2011 is de Regiegroep Kennis en Arbeidsmarkt bijeen geweest.

Voorafgaand aan de regiegroep is in de adviesgroep (ambtelijk) de Zorgacademie
besproken. Naar aanleiding hiervan is een reactie van Calibris (kenniscentrum voor
leren in de praktijk in zorg, welzijn en sport) ontvangen. De reactie van Calibris is op
hoofdlijnen dat er in Groningen/Drenthe een stagebureau/expertisecentrum is voor
zorgopleidingen. Dit is een samenwerking van vier mbo-scholen met zorgopleidingen
(Noorderpoort, Alfa College, Menso Alting en Drenthe College) en Hanzehogeschool
(hbo-V), Zorgplein Noord en Calibris. Zij geven ten slotte aan dat het voor een Drentse
Zorgacademie van belang is deze partijen de vraag vanuit de staten voor te leggen en
mogelijke andere initiatieven in beeld te brengen.

ln de regiegroep van 14 december 2011 is een korte toelichting gegeven op uw voor-
stel. Daarin is aangegeven hoe de Zorgacademie in Limburg is ingericht en welke
activiteiten de academie uitvoert, het Zorgacademie-model uit Friesland en de reactie
van Calibris zijn meegenomen.
De reacties uit de regiegroep zijn:
- er zijn al diverse vormen van operationeel overleg, er is nu vooral behoefte aan

bestuurlijk overleg;
- de inbreng van werkgevers is essentieel;
- het belang zit vooral in de kwalitatieve slag die gemaakt moet gaan worden;
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het zou goed zijn alle lopende initiatieven met elkaar te koppelen, onder andere in
samenwerking met Zorgplein Noord;
eventueel vragen aan de Zorgacademie in Limburg een presentatie te geven aan
de regiegroep;
vanuit de regiegroep wordt gevraagd ambtelijk (adviesgroep) het punt verder uit te
werken en op een later tijdstip terug te laten komen in de regiegroep.

Na vorenstaande verkenning is in de Regiegroep Kennis en Arbeidsmarkt van
22 februari 2012 afgesproken dat het Drenthe College en het Alfa College actief be-
trokken zijn bij het verkennen van de kansen voor een Drentse Zorgacademie. Daarbij
maken zij onderscheid in de korte- en de lange termijn personeelsplanning in de zorg-
sector. Op korte termijn zijn er nog geen tekorten in de zorgsector te verwachten, be-
halve in een aantal specifieke functies (bijvoorbeeld intensive care-verpleegkundigen).
Onze indruk is dat op bestuurlijk niveau in de zorgsector de urgentie, voor wat betreft
de personeelsproblematiek, nu nog nietwordt gevoeld. Op de langere termijn laten de
cijfers een ander beeld zien. Daarom is het belangrijk, voordat het voorstel Zorg-
academie verder uitgewerkt kan worden, dat zorginstellingen zich herkennen in de
kwalitatieve en kwantitatieve knelpunten binnen de arbeidsmarktontwikkelingen.
Op bestuurlijk niveau is hierover telefonisch contact geweest met enkele Drentse
zorginstellingen. Uit het telefonisch contact bleek dat zijzich op hoofdlijnen herkennen
en bereid zijn daarover een breed bestuurlijk overleg aan te gaan.
De volgende stap is een bestuurlijk overleg in de vorm van een rondetafelsessie. Wij
faciliteren deze rondetafelsessie en denken mee over de voorbereiding en uitvoering
daarvan.

Uiteraard zullen wij u opnieuw informeren over de resultaten van de verdere uitwer-
king van de plannen rondom een Zorgacademie in Drenthe zodra daartoe aanleiding
is.

Hoogachtend

gedeputeerde staten van Drenthe,

secretaris voorzitter

coll


